

Media Release

Call for Applications – Occupational Health and Safety Funding Program

Yellowknife, NT/Iqaluit, NU (July 15, 2025) – The Workers' Safety & Compensation Commission (WSCC) is now accepting applications for initiatives that aim to reduce work-related injuries and illnesses.

Organizations that provide occupational health and safety services, education or training in communities in the Northwest Territories and Nunavut are encouraged to apply.

Examples of initiatives include:

- Supervisor Safety Familiarization Training
- First Aid Training
- Emergency Preparedness Training
- OHS Accreditation Services
- Delivering existing OHS services in Indigenous languages
- Promoting occupational health and safety to youth
- Initiatives that increase access to OHS services to more communities in the NWT and Nunavut

The deadline for applications is September 8, 2025.

Applicants can request between \$5,000 - \$250,000 per initiative and apply for more than one initiative in a year. This could be a single-year initiative, or a multi-year initiative. Multi-year funding requests will only be available to applicants that have a track record of partnership with the WSCC or have received funding in the past.

For more information on eligibility and the application process, please visit the [WSCC website](#)

-30-

Maggie Collins
Communications and Public Affairs Manager
Workers' Safety and Compensation Commission Northwest Territories and Nunavut
T: (867) 920-3854
E: maggie.collins@wscc.nt.ca

Communiqué

Appel de demandes – Programme de financement de la SST

Yellowknife, T.N.-O./Iqaluit, Nunavut (le 15 juillet 2025) – La Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (WSCC) accepte maintenant des demandes de financement pour des initiatives visant à réduire les blessures et les maladies professionnelles.

Les organismes qui offrent des services et des programmes d'enseignement ou de formation dans le domaine de la santé et de la sécurité au travail (SST) dans les communautés des Territoires du Nord-Ouest (TNO) et du Nunavut sont encouragés à présenter une demande.

Voici quelques exemples d'initiatives :

- Formation de familiarisation en sécurité pour superviseurs
- Formation en secourisme
- Formation sur la préparation aux situations d'urgence
- Services de certification en SST
- Prestation de services de SST existants dans une langue autochtone
- Promotion de la SST auprès des jeunes
- Initiatives visant à élargir l'accès aux services de SST pour davantage de communautés des TNO et du Nunavut

La date limite pour présenter une demande est le 8 septembre 2025.

Les demandeurs peuvent obtenir entre 5 000 \$ et 250 000 \$ par initiative et présenter une demande pour plus d'une initiative par année. Il peut s'agir d'une initiative couvrant une seule année ou d'une initiative pluriannuelle. Un financement pluriannuel n'est accordé qu'aux demandeurs ayant une expérience de partenariat avec la WSCC ou ayant bénéficié d'un financement de celle-ci antérieurement.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur l'admissibilité et le processus de demande, veuillez consulter le [site Web de la WSCC](#).

-30-

Maggie Collins
Gestionnaire, Communications et affaires publiques
Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs
Territoires du Nord-Ouest et Nunavut
Tél. : 867 920-3854
Courriel : maggie.collins@wscc.nt.ca